


香港沙維雅人文發展中心董事會成員選舉（2022 至 2024 年）
 Hong Kong Satir Center for Human Development: Election of Board of Directors (2022-2024)

被提名者資料 Information of Nominee


	A. 姓名 Name:	Chan Lai Kwan, Katherine (陳麗君)		
	B. 職業 Occupation:	Secondary Teacher (Christianity co-ordinator for PS & SS)		
	C. 其他義務工作 Other Voluntary work:	職位 Occupation	機構名稱 Name of Agency	服務性質 Nature
		- Tutor & Facilitator - Group helper	- Lutheran Theological Seminary - Yan Fook Church	- Voluntary - Voluntary
	D. 沙維雅背景 Satir Background:	PCCC X (2015), CTT (2017), 30 th anniversary committee, Board member (2020-2022)		
E. 參選原因 Statement of Intent:	Further develop the sense of belongs for counselors through introducing new project (SDI) with related NGOs.			

註：現屆中心秘書。

Remarks: Currently serving as the Secretary of the Board.

香港沙維雅人文發展中心董事會成員選舉（2022 至 2024 年）
 Hong Kong Satir Center for Human Development: Election of Board of Directors (2022-2024)

被提名者資料 Information of Nominee


	A. 姓名 Name:	Chan Wah Shing, Caesar (陳華盛)			
	B. 職業 Occupation:	Retired			
	C. 其他義務工作 Other Voluntary work:	職位 Occupation	機構名稱 Name of Agency	服務性質 Nature	
		NA	NA	NA	
	D. 沙維雅背景 Satir Background:	PCCC 3 Graduate; PCCC6, PCCC8-9 Facilitator; Voluntary Counselor of Satir Center (2004-Present); Board Member of HKSC since 2004.			
E. 參選原因 Statement of Intent:	To Promote Satir Model with the best of my capability.				

註：自 2003 年至今擔任中心董事，曾任主席、副主席、秘書、財政及培訓總監；並為現屆財政。

Remarks: Serving as Director (as President, Vice President, Secretary and Treasurer) since 2003; Currently serving as the Treasurer of the Board.


香港沙維雅人文發展中心董事會成員選舉（2022 至 2024 年）
 Hong Kong Satir Center for Human Development: Election of Board of Directors (2022-2024)

被提名者資料 Information of Nominee

	A. 姓名 Name:	Lee Wai Ki (李慧琪)			
	B. 職業 Occupation:	社工			
	C. 其他義務工作 Other Voluntary work:	職位 Occupation	機構名稱 Name of Agency	服務性質 Nature	
		NA	NA	NA	
	D. 沙維雅背景 Satir Background:	PCCC11 畢業生、PCCC13 小組導師。			
E. 參選原因 Statement of Intent:	希望自己可以付出一點點綿力，貢獻這個給我許多愛的地方的一點愛，讓愛滋養彼此。				


香港沙維雅人文發展中心董事會成員選舉（2022 至 2024 年）
 Hong Kong Satir Center for Human Development: Election of Board of Directors (2022-2024)

被提名者資料 Information of Nominee

	A. 姓名 Name:	Leung Kam Wing (梁錦榮)			
	B. 職業 Occupation:	Social Worker			
	C. 其他義務工作 Other Voluntary work:	職位 Occupation	機構名稱 Name of Agency	服務性質 Nature	
		副主席	仁德之光有限公司(中醫診所)	財務/人力資源決策	
		主席	國際四方福音會香港教區長者服務管理委員會	財務/人力資源決策	
	D. 沙維雅背景 Satir Background:	2002-2004 修讀 PCCC4；2014 修讀 Clinical Supervision Training Course in the Satir Model			
E. 參選原因 Statement of Intent:	推動 Satir Model 在香港的發展，培育更多 Satir practitioner.				


香港沙維雅人文發展中心董事會成員選舉（2022 至 2024 年）
 Hong Kong Satir Center for Human Development: Election of Board of Directors (2022-2024)

被提名者資料 Information of Nominee

	A. 姓名 Name:	Tam You Ping, Violet			
	B. 職業 Occupation:	醫務社工			
	C. 其他義務工作 Other Voluntary work:	職位 Occupation	機構名稱 Name of Agency	服務性質 Nature	
		NA	NA	NA	
	D. 沙維雅背景 Satir Background:	PCCC10 畢業生、PCCC13 小組導師，曾參加中心 LV1、LV2、FCC 課程。			
E. 參選原因 Statement of Intent:	希望貢獻自己一點力量，將沙維雅的理论推廣和發展，讓人們有機會成長，人與自己和他人更和諧。				

香港沙維雅人文發展中心董事會成員選舉（2022 至 2024 年）
 Hong Kong Satir Center for Human Development: Election of Board of Directors (2022-2024)

被提名者資料 Information of Nominee


	A. 姓名 Name:	Wong Ka Yan, Angela (黃嘉茵)			
	B. 職業 Occupation:	Psychologist			
	C. 其他義務工作 Other Voluntary work:	職位 Occupation	機構名稱 Name of Agency	服務性質 Nature	
		Honorary Advisor	HKU Master of Social Sciences (Counselling) Alumni Association	-Counseling -Training -Social Services	
	D. 沙維雅背景 Satir Background:	1999 LV1 and LV2 ; PCCC 2 Graduate ; PCCC3 - PCCC13 Facilitator ; Voluntary Counselor of Satir Center (2000-Present) ; 2003-2007 Board Member (Program committee & Counseling committee) ; President of 2021 and 2022.			
E. 參選原因 Statement of Intent:	感謝老師及中心對我的栽培和教導，希望可以為中心服務。				

註：於 2003-2007 期間擔任中心董事，曾任課程總監及輔導總監；2021-2022 期間擔任中心主席。

Remarks: Serving as Director (as Program Director & Counseling Director) from 2003 to 2007, President of 2021 and 2022.

香港沙維雅人文發展中心董事會成員選舉（2022 至 2024 年）
 Hong Kong Satir Center for Human Development: Election of Board of Directors (2022-2024)

被提名者資料 Information of Nominee


	A. 姓名 Name:	Yip Ho King, Rita (葉皓琮)			
	B. 職業 Occupation:	註冊社工			
	C. 其他義務工作 Other Voluntary work:	職位 Occupation	機構名稱 Name of Agency	服務性質 Nature	
		NA	NA	NA	
	D. 沙維雅背景 Satir Background:	感恩從 2001 年完成 PCCC 4 課程，成為義務輔導員至今，期間參與了 5 屆的 PCCC 小組導師，於 2017 年成為義務督導及 Case auditor。			
E. 參選原因 Statement of Intent:	我希望把多年來從 Satir Model 的獲益回饋中心，渴望建構中心成為更寬廣和穩健的平台推廣 Satir Model，讓更多人得到滋養和成長。				

註：現屆中心課程總監。

Remarks: Currently serving as the Program Director of the Board.

香港沙維雅人文發展中心董事會成員選舉（2022 至 2024 年）
 Hong Kong Satir Center for Human Development: Election of Board of Directors (2022-2024)

被提名者資料 Information of Nominee

	A. 姓名 Name:	Yip Kam Ying			
	B. 職業 Occupation:	Director of Interests Within (Marketing) Hong Kong Limited			
	C. 其他義務工作 Other Voluntary work:	職位 Occupation	機構名稱 Name of Agency	服務性質 Nature	
		NA	NA	NA	
	D. 沙維雅背景 Satir Background:	曾接受輔導；並參加沙維雅家庭治療模式的部份課程，特別是舞動治療等課程。過去 12 年，對中心的發展有一定認識。			
E. 參選原因 Statement of Intent:	想回饋自己的時間和相關的專業經驗，讓中心的使命及願景可持續推動及發展下去。				